
Nyhedsmail den 1. september 2023    

 

1. Teltarrangementet den 20. august fik ca. 95 deltagere og mange børn 
Ingen tvivl om at arrangementet blev en succes. Fantastisk vejr, god stemning, børn i 
hoppeborgen, gode pølser og meget andet godt. Deltagerne var glade og flere havde ikke før 
deltaget i træf på det grønne område. At hilse på og sludre med nye mennesker var et af 
formålene, og det mål blev nået. At vi har fået flere børn i foreningen er helt sikkert.  
 
2. Træer, hække, hegnsbuske, selvsåede mv. i skel mod græsrabatter skal beskæres af 
medlemmerne: 
Den årlige tilvækst skal holdes nede, så græsrabatterne ikke forsvinder. For langt de fleste 
sker det løbende, men på den side af haven, som ikke har udgang til en vej og hvor ejeren 
derfor ikke kommer, glemmes beskæringen desværre til tider. Beplantningen må i princippet 
ikke komme uden for skellet. 
Vi skal her nævne de områder, hvor ejerne ikke har facade adgang og dermed ikke kommer 
”hver” dag. Her kan man overse sin forpligtelse. Ikke for at hænge medlemmer ud, men for at 
man i de områder nu tjekker, om der skal beskæres.  
 

• Firhøj haver mod Græsager (nr. 1 og 3) 
• Rugager haver – mod stamvejen Åsager 
• Hørager haver mod Græsstien 
• Firhøj haverne mod Græsstien (bl.a. skråningerne) 
• Åsager 126-140 mod stamvejen Åsager  

 
Der kan være enkelte andre ejendomme. Tjek selv primo september om omfanget går ud over 
skellet, så bestyrelsen slipper for at skulle kontakte de enkelte. 
 
3. Ændringer i bestyrelsen fra 15. august 2023 
Næstformand Jens Jacobsen er den 15. august udtrådt af bestyrelsen grundet kommende 
fraflytning. Vi siger tak til Jens for en stor indsats gennem flere år og ønsker held og lykke med 
den nye bolig. 
Jens erstattes af Anne Flæng Schneider, Firhøj 61. Anne indtræder både i Jens’ valgperiode (på 
valg i 2025) og i posten som næstformand. Jens’ opgaver på det grønne område overtages af 
Jes Lund Jensen, som afgiver vej og sti til formand Bjarne Larsen/Anne Flæng Schneider. Læs 
mere om arbejdsfordelingen på ”aasager.dk/kontakt bestyrelsen”.  
Firhøj området er nu repræsenteret med 3 i bestyrelsen, Græsager med 1 og Rugager med 1. 
Åsager, som er det største område i foreningen, er ikke i bestyrelsen, men kan måske blive 
repræsenteret ved næste generalforsamling.  
Vi får som minimum både behov for en ny kasserer og nye suppleanter ved næste 
generalforsamling i marts 2024. Vores kasserer ”Lisa Grosby” vil efter 6 år i bestyrelsen gerne 
afløses. Uanset vores udmærkede regnskabsprogram er det en fordel at have erfaring med 
debet og kredit. Kontakt formand Bjarne Larsen, hvis du vil give en hånd i foreningen eller 
kender en, som du vil foreslå som kasserer, og som vi så kan kontakte.  
 
4. Vi fælder et træ og planter et nyt 
Vi fælder et træ på det grønne område som tager megen sol fra huse på Græsager. I den 
forbindelse har bestyrelsen besluttet, at når vi fælder et træ! Ja, så planter vi et nyt. Det skal 
placeres, så det ikke tager solen for andre og ikke smider blade/kviste ned over en have. 
 
5. Kommunen skal finde besparelser på græsslåningen 
Kommunen skal finde besparelser, så vi skal formentlig snart selv overtage græsslåningen af 
de græsrabatter, som kommunen i princippet har stået for jf. aftale fra 2016 (se hjemmesiden 
under græsrabatter). De fleste steder har medlemmerne dog alligevel selv slået rabatterne – 



f.eks. rabatterne på spidserne mellem stikvejene på Åsager. Man kan ikke holde ud at se på at 
græsset bliver op til 20 cm.  
Nogle få græsrabatter må foreningen dog forvente selv at skulle overtage. De bliver så en del 
af de faste aftaler med LK Anlæg der slår græsset. Det drejer sig om et par af de steder vi 
omtalte under punkt 2 (Firhøj 1-3 og 2-8, Rugager mod stamvejen Åsager samt ud for Åsager 
126 -140.  
Efter PV Greve stoppede 30/6 fungerer ingen af vores kommune aftaler. Vi har dog nu kontakt 
til det nye firma, Fortsas, om manglerne og om de fortsatte ydelser. Vi sikrer, at det der skal 
udføres bliver gjort og vil også følge op med kommunens Vej og Landskabsafdeling. Men som 
nævnt, så forbereder vi os på, at de hidtidige aftaler med græsslåning af græsrabatter 
forsvinder. Vi orienterer nærmere herom til de medlemmer, der givet fremover får den 
formelle pligt til at slå de græsrabatter, som de hidtil blot har ordnet. 

 
 6. Beskæringer af høje grene ved lysmasterne på Græsstien 

Vi har beskåret de høje træer/buske på Græsstien omkring lysmasterne. De har taget for 
meget lys, og det kan virke lidt utrygt at gå der, når det er mørkt. Lysmasterne stammer helt 
tilbage fra den tid, da Græsstien var en vej. Der mangler reelt et par lysstandere grundet 
stiens krumning og beplantningen, men det kan vi ikke løfte økonomisk. 

7. Links på hjemmesiden er opdateret, så alle virker. Hjemmesiden mangler dog 
revision af visse alt for lange tekster under Grundejernes ABC. 
 
 
Bestyrelsen 

 


